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تردید سیدورف از پیوستن ام باپه به رئال 
در  میلان  اسطوره 
مورد پیوستن کیلیان 
مادرید  رئال  به  ام باپه 

تردید دارد.
ایســنا  گزارش  به 
و بــه نقــل از فوتبال 
مادرید  رئــال  ایتالیا، 
دو  ام باپه  جذب  برای 
بار به پاری سن ژرمن 
پیشنهاد داد که هر دو بار باشگاه پاریسی آن را رد کرد. رئال مادرید پیشنهاد 
دیگری به پاری ســن ژرمــن نخواهد داد و به این باشــگاه اعلام کرد که در 
تابستان سال جاری این بازیکن را جذب نخواهد کرد. ام باپه تا تابستان ۲۰۲۲ 
با پاری سن ژرمن قرارداد دارد و اگر قراردادش را تمدید نکند باشگاه پاریسی 

مجبور به فروش او در زمستان خواهد بود.
ستاره فرانسوی در دو بازی مقابل کهکشانی ها در مرحله یک هشتم نهایی 
لیگ قهرمانان اروپا دو گل به ثمر رســاند اما به نوعی برای راهیابی به مرحله 
یک چهارم نهایی کافی نبود زیرا هت تریک کریم بنزما در برنابئو به شاگردان 

کارلو آنچلوتی کمک کرد تا راهی دور بعدی رقابت ها شوند.
ســیدورف یکی از کارشناسانی بود که در مورد این بازی نظر داد و نظرات 
خود را در مورد احتمال پیوســتن ام باپه به رئال مادرید به عنوان بازیکن آزاد 
در پایان فصل به ســایت ایتالیایی گفت. اســطوره میلان در مورد پیوســتن 
کیلیــان ام باپه به رئــال مادرید تردید دارد و گفت: مــن فکر نمی کنم ام باپه 
به رئال مادرید برود. اگر او در ســمت چپ بازی کند، به این معنی اســت که 
وینیسیوس باید بیرون بماند. بنابراین درباره پست ام باپه شک و تردید زیادی 

است. 

حمایت ویژه باشگاه میلان از مردم اوکراین
میلان حمایت خود 
را از مــردم اوکراین با 
تولید یک پیراهن ویژه 
الهــام گرفته از آندری 
سابق  مهاجم  شوچنکو 
نشــان  خود  اوکراینی 

داده است.
به گزارش ایســنا و 
بــه نقل از مدیاســت، 
میلان برای حمایت از مردم اوکراین پیراهن های ویژه ای را تدارک دیده است 
و قرار اســت درآمد حاصل از فروش آن را به کشــور اوکراین اختصاص دهد. 
ایــن پیراهن از لباس فینال لیگ قهرمانان اروپــا در فصل ۲۰۰۲-۲۰۰۳ که 
شوچنکو در منچستر مقابل یوونتوس پوشید و میلان در ضربات پنالتی پیروز 
شد الهام گرفته شده است اما این پیراهن به گونه ای تغییر یافته است که آبی 

و زرد پرچم اوکراین را روی شانه ها دارد.
این پیراهن ها نام شــوچنکو و شــماره هفت نمادین او را در پشــت نشان 
می دهند. هــواداران می توانند یکی از لباس ها را با قیمت ۵۰ یورو )۴۱ پوند( 
از وب سایت رسمی آث میلان تهیه کنند که تمام پول آن صرف صلیب سرخ 

ایتالیا و پروژه آنها در اوکراین می شود.
میلان ارتباط خوبی با شــوچنکو دارد. پس از آن که شــوچنکو با به ثمر 
رســاندن ۱۷۳ گل در ۲۹۶ بازی برنده جایزه توپ طلا در ســال ۲۰۰۴ شد 
و تیم را به عنوان قهرمانی ســری آ، کوپا ایتالیا و لیگ قهرمانان اروپا رســاند 
توانســت در این تیم ایتالیایی تاریخ ساز شــود. او در سال ۲۰۰۶ با جدایی از 

میلان راهی چلسی شد.
شوچنکو که تابســتان گذشته در یورو ۲۰۲۰ ســرمربی اوکراین بود این 
هفته یک ســخنرانی اشک بار در تلویزیون ایتالیا کرد و به ترس خود از امنیت 
خانواده اش اعتراف کرد و از دیگر کشــورها برای جلوگیری از هجوم روســیه 

درخواست کمک کرد.

تحریم آبراموویچ برای باشگاه چلسی به چه 
معناست؟ 

رومــن  تحریــم 
ســوی  از  آبراموویــچ 
بریتانیا عواقب بســیار 
فوتبال  تیم  برای  بدی 

چلسی دارد.
به گزارش ایســنا و 
به نقل از راشــاتودی، 
پس از مســدود شدن 
دارایــی مالــک رومن 
آبراموویچ توســط دولت بریتانیا، فروش باشگاه چلسی در هاله ای از ابهام قرار 
گرفت. آبراموویچ ابتدا سعی کرد مدیریت را به متولیان باشگاه بسپارد تا اینکه 
هفته گذشته تایید کرد که به دنبال فروش باشگاه قهرمان اروپا و جهان است.
این اقدامات، مقامات بریتانیا را تحت فشــار قرار داد تا این مرد ۵۵ ساله را 
به عملیات نظامی حمله روســیه به اوکراین تحریم کنند؛ اقدامی که آنها روز 
پنجشــنبه اعلام کردند. آبراموویچ دومین فردی بود که در سند ۴۲ صفحه ای 
منتشر شده توسط دولت بریتانیا نامش منتشر شد. به این ترتیب اکنون تمام 

دارایی های او در بریتانیا مسدود شده اند.
همچنین فروش باشــگاه چلسی متوقف شــده و این باشگاه حق خرید یا 

حتی تمدید قرارداد بازیکنانش را نیز نخواهد داشت.
این بدان معناست که آبراموویچ که طبق گزارش ها ارزش چلسی را حدود 
۴ میلیارد پوند )۵.۳ میلیارد دلار( ارزیابی کرده اســت، تا زمانی که تحریم ها 
اعمال می شــود حق فروش باشگاه را نخواهد داشت مگر اینکه دولت انگلیس 
این روند را کنترل کند. چلســی مجوز ورزشــی برای ادامــه بازی های خود 
دریافت کرده اســت اما دیگر نمی تواند برای بازی های خود در استمفوردبریج 
بلیت بفروشــد. مغازه اجناس باشــگاه نیز باید بســته شــود و این تیم حتی 

نمی تواند بازیکنان خود را بفروشد.

تا زمانی که یک دست لباس 
و اتوبوس داشته باشیم می جنگیم

به  چلسی  سرمربی 
شــایعات زیاد پیرامون 
ایــن باشــگاه واکنش 
نشان داد و عنوان کرد 
تمام تمرکز او و تیمش 

روی فوتبال است.
بــه گزارش ایســنا 
و بــه نقــل از بی بی 
مقامات  اسپورت،  سی 
بریتانیــا، مالک لندنی ها یعنی رومن آبراموویچ، را در فهرســت تحریم ها قرار 
دادند و تمام دارایی های او را مســدود کردند. باشــگاه به انجام مســابقات و 
پرداخت بدهی هــای خود در محدوده زمانی تعیین شــده ادامه می دهد، اما 
قادر به فروش بلیط و کالا نخواهد بود. علاوه بر این، چلسی از جذب بازیکنان 

جدید و تمدید قراردادهای موجود منع شده است.
توماس توخل درباره شــرایط تیمش گفت:  هر روز چیز جدیدی را تجربه 
می کنیم. نمی دانم فردا چه خواهد شــد. همه کاملًا مطمئن باشند که ما روی 
خودمان متمرکز هســتیم، روی حفظ نگرش درســت و ذهنیت درســت در 
تمرینــات و درون تیم. در حال حاضر ما می توانیم بــه یکدیگر اعتماد کنیم 
و ایــن اصل و رویه در تیم فوتبال چلســی تغییر نخواهد کــرد. تا زمانی که 
به اندازه کافی لباس و اتوبوس برای رفتن به بازی ها داشــته باشــیم این کار 
را انجام می دهیم و می جنگیم. هنوز خوشــحالم که اینجا هســتم، هنوز هم 
خوشــحالم که سرمربی یک تیم فوتبال قوی هســتم و خوشحالم که امشب 
در لیگ برتر بازی کردم. می دانم که ســر و صدا و شــایعات زیادی در اطراف 
باشگاه وجود دارد و هنوز هم به خود اجازه می دهیم تمام تلاش خود را برای 

هواداران انجام دهیم.
دولت به چلسی مجوز ویژه ای اعطا کرده است تا امکان برگزاری مسابقات، 

پرداخت دستمزد کارکنان و دارندگان بلیت تا پایان فصل را فراهم کند.

اخبار کوتاه

با وجود تایید حضور تماشــاگران در داربی 
۹۸ توســط وزیر ورزش و جوانــان، دبیرکل 
فدراســیون فوتبال و مسئول کمیته مسابقات 
فدراسیون  فوتبال، ســخنگوی  لیگ  سازمان 
فوتبــال می گوید هنوز مصوبــه آن به صورت 
رســمی صادر نشده اســت. به گزارش ایسنا، 
زمزمه های بازگشت تماشاگران به ورزشگاه ها 
بــرای داربــی از هفته های قبل آغاز شــد و 
نخســتین بار حســن کامرانی فــر، دبیرکل 
فدراسیون فوتبال این موضوع را تایید کرد و در 
ادامه صحبت های حمید سجادی، وزیر ورزش 
و جوانان و ســهیل مهدی، مســئول کمیته 
مسابقات سازمان لیگ بر بازگشت تماشاگران 
صحه گذاشــت. با این حال احســان اصولی، 
فوتبال در صحبت هایی  سخنگوی فدراسیون 
که انجام داد، اعلام کرد که هنوز تکلیف حضور 
تماشاگران در داربی ۹۸ مشخص نیست. او در 
رابطه با این موضوع اظهار کرد: »طبق آخرین 
اطلاعات مــن، هنوز مجوزی دربــاره حضور 
هواداران در بازی های ملی و باشگاهی از سوی 
ســتاد مقابله با کرونا صادر نشده است. البته 
فدراســیون فوتبال و وزارت ورزش درخواست 
آن را داده اند اما هنوز جواب رسمی به ما داده 
نشده و احتمالا نزدیک داربی تکلیف مشخص 
شــود.« او همچنین درباره صحبت های وزیر 
ورزش و جوانــان که خبر حضور تماشــاگران 

در داربــی را تایید کرده بــود، گفت: »ما فعلا 
درخواســتش را داده ایم. البته شاید من اطلاع 
نــدارم ولی چیزی که تاکنــون از آن باخبرم، 
این اســت که هنوز مصوبه ای برای ما نیامده 
و به شــکل قطعی اجازه حضور تماشــاگران 
به ما داده نشده اســت.« صحبت های اصولی 

باعث شــد که ســهیل مهدی، رئیس کمیته 
مسابقات سازمان لیگ فوتبال در گفت وگویی 
تلویزیونی راجع به حضور تماشاگران در داربی 
توضیح دهد. او گفــت: »اولین موضوع درباره 
داربی، بحث تماشــاگران بود. مصوبه شورای 
تامین اســتان تهران و دســتورالعمل شورای 

عالی وزارت کشــور برای حضور ۳۰ درصدی 
تماشاگران صادر شده است. شورای تامین هر 
استان می تواند تا سطح ۳۰ درصد اجازه حضور 
تماشاگران داده شود.« رئیس کمیته مسابقات 
سازمان لیگ فوتبال اعلام کرده که باشگاه های 
دیگر هم با اخذ تاییدیه می توانند بازی هایشان 

را با حضور تماشاگران برگزار کنند. 
مهدی توضیــح داد: »پروتــکل برای کل 
کشور صادر شده و هر استادیومی که به سمت 
تهیه زیرساخت ها برود و تاییدیه نهایی را برود، 
مشکلی ندارد. ابتدا بحث دو دوز واکسن را در 
سامانه بلیت فروشــی در نظر بگیرند و پس از 
تاییدیه وزارت کشور و وزارت ورزش می توانند 
حضــور تماشــاگران را در این فصل داشــته 

باشند.«
البته تنها موضوع مشــخص درباره حضور 
تماشاگران در ورزشگاه ها، نبودن بانوان است. 
ســهیل مهدی درباره دلیل این اتفاق با وجود 
حساســیت های فیفا بیان می کند: »در رابطه 
با لیگ داخلی بر اســاس حضور آقایان است 
چــرا که بحث مهمان پذیری و سرویســی که 
به بانوان باید داده شــود مانند محل استقرار 
و تفتیش بدنی در زیرساخت های لیگ تامین 
نشــده و فقط ورزشگاه آزادی آماده است. این 
موضوع زمان بر اســت.« در هر صورت به نظر 
می رســد باید برای داربی آماده هرگونه تغییر 
تصمیمی درباره حضور تماشاگران بود چرا که 
ممکن است در دقیقه ۹۰ حضور تماشاگران در 
داربی منتفی شود. سرخابی ها که رقابت سخت 
و شانه به شانه ای برای کسب عنوان قهرمانی 
دارند، روز پنج شــنبه ۲۶ اسفند در استادیوم 

آزادی تهران به مصاف هم می روند.

پرســپولیس در بازی با نفت آبادان شکســت تلخی را 
متحمل شد تا در آســتانه دربی پایتخت فاصله اش با صدر 
جدول به شش امتیاز برسد. شکست مقابل شاگردان علیرضا 
منصوریان می تواند برای قرمزها حتی به قیمت از دســت 
رفتن قهرمانی تمام شــود؛ شکستی که از نگاه خیلی ها به 
دلیل اشتباه بزرگ حامد لک روی گل اول نفت رقم خورده 
و گلر پرسپولیس از آن روز شدیدا تحت فشار قرار دارد. البته 
حامد لک تنها کسی نیســت که به خاطر این اشتباه مورد 
انتقاد قرار گرفته و هواداران پرســپولیس کادر فنی این تیم 
به خصوص داوود فنایی را هم مقصر می دانند و بر این باورند 
که  مربی دروازه بان های پرسپولیس عملکرد مناسبی در این 

مدت نداشته است.
حامد لک در بــدو ورود به پرســپولیس تبدیل به گلر 
شــماره یک این تیم شد و در لیگ قهرمانان آسیا عملکرد 
درخشــانی داشت. او یکی از ارکان اصلی صعود پرسپولیس 
بــه فینال بود ولــی در این فصل روزهــای کابوس واری را 
ســپری می کند. همین دو هفته قبل بود که لک با اشتباه 
خود در بازی با گل گهر دو امتیاز حســاس را از پرسپولیس 
گرفت و در مجموع امســال عملکرد پرنوسانی داشته است. 
پرســپولیس همین حالا ۶ امتیاز با صدر جدول فاصله دارد 
و گلــر این تیم در همین دو بازی آخری که به میدان رفته 
در از دســت رفتن ۵ امتیاز تیمش نقش مســتقیم داشته 
است. او در بازی با هوادار هم با خروج اشتباه خود ۲ امتیاز 
دیگر را از پرســپولیس گرفته بود و در مجموع در سه بازی 

امسال تیمش اشتباه منجر به گل داشته است. بسیاری اما 
معتقدند اشتباهات حامد لک به خاطر مشکلات روحی است 
و نیمکت نشــینی مقابل مس رفسنجان باعث شده استرس 
دروازه بان پرسپولیس بیشتر از قبل شود. در چنین شرایطی 
کادر فنــی باید بازیکن را از نظــر روحی آماده کند و اجازه 

ندهد استرس و عدم تمرکز او باعث آسیب به تیم شود.
در این بین عملکرد ضعیف رادوشویچ در ابتدای فصل و 
حضور نامطمئن احمد گوهری در بازی با مس باعث شــده 
انتقادات به سمت داوود فنایی برود و حالا خیلی ها معتقدند 
او نتوانسته دروازه بان های پرسپولیس را به خوبی آماده کند. 
بوژیدار رادوشویچ، گلر سابق پرسپولیس هم دل خوشی از 
فنایی ندارد و پس از اشتباهات حامد لک کنایه های زیادی 
به مربی پرسپولیس زده و او را مسئول ناکامی دروازه بان ها 
می داند. وحید قلیچ، گلر سابق پرسپولیس هم پس از بازی با 
نفت آبادان شدیدا از فنایی انتفاد کرد و گفت: این حامد لک، 
آن دروازه بان لیگ قهرمانان نبود و نمی دانم با او چه کرده 
اند. من رک و بی محابا صحبت می کنم. در بازی با استقلال 
فرصت کم است و باید حتما روحیه این بازیکن بازیایی شود. 
این هم وظیفه مربی دورازه بان هاست. من نمی دانم چرا اقای 
داوود فنایی به جای اینکه از من بپرســد و صلاح و مشورت 
کنــد، من را بلاک یا آنفالو می کند. نمی دانم دلیل این همه 
غرور چیســت؟ مگر ما دشمن در لباس دوست هستیم که 
به شما نزدیک شویم؟ ما به عنوان دوست نزدیک می شویم 
و می گوییم اگر کمکی بر می آید انجام دهیم. مگر می گوییم 

با ما قرار داد ببندید یا جای کســی را بگیریم؟ اصلا اینطور 
نیســت و می خواهیم کمک کنیم. شما خودت شاگرد من 
بودی و دیدی چطور به بازیکن روحیه می دهم و دروازه بانی 
که فراموش شده را بر می گردانم. حداقل دستت را دراز کن 

و از ما کمک بگیر؛ چیزی از تو کم نمی شود.
سعید عزیزیان که سابقه حضور در هر دو تیم را دارد اما 
از فنایــی حمایت کرده اســت. او در این خصوص گفت: به 
نظــر من مربی دروازه بانی هیچ ایرادی ندارد. در طول هفته 
آقای فنایی تمریناتش را به نسبت تیم حریف انجام داده و از 
لحاظ روحی و روانی خود بازیکن باید ببیند مشکل کجاست 
و آقای فنایی هم به او کمک کند این مشکلات را حل کند. 
به نظر من اشــتباه آقای لک یک توپ ساده بود و به مربی 

دروازه بان ها ربطی ندارد چون او کارش را انجام داده اســت. 
بازیکن در زمین دیگر از دسترس مربی خارج است.

در شرایط فعلی مشکل اصلی یحیی و کادرش در آستانه 
دربی انتخاب دروازه بان است. پرسپولیس حامد لک و احمد 
گوهری را در اختیار دارد که اســتفاده از  هر کدام ریسک 
مخصوص به خودش را به همراه خواهد داشــت. حامد لک 
پس از اشــتباهات اخیر شراط روحی جالبی ندارد و ممکن 
است در دربی باز هم اشتباه کند و پرسپولیس را به دردسر 
بیاندازد. احمد گوهری هم به تازگی به پرســپولیس اضافه 
شــده و برای او زود است که در دیدار حساسی مثل دربی 
فیکس شود. حال باید دید کادر فنی پرسپولیس در بازی با 

استقلال کدام گلر را به زمین می فرستد.

ســرمربی تیم فوتبال گل گهر ســیرجان در خصوص 
تصمیم های گرفته شده علیه این تیم اعتراض کرد.

به گزارش ایســنا ، امیر قلعه نویی، سرمربی تیم فوتبال 
گل گهر اظهار کرد: پیش از مســائل فنی می خواهم درباره 
دو موضوع صحبت کنم؛ یکی مظلومیت تیم فوتبال گل گهر 
سیرجان که در این چند سال هدایت آن را بر عهده داشتم، 
فراز و نشــیب های زیادی دیدم، تلخی و شادی های زیادی 
دیــدم و باید یــک حلالیت از تیم گل گهــر و مردم خوب 
ســیرجان بخواهم که همه اذیت هایی که در این چند ساله 
متحمل شده اند به خاطر من بوده زیرا مسئولیت این تیم بر 
عهده من بوده اســت. در تیم های دیگر نیز این اتفاق افتاده 
بــود و این کارها را به خاطر شــخص امیر قلعه نویی انجام 
داده اند این اتفاقات مظلومیت گل گهر را نشــان می دهد. 
مردم و مدیریت گل گهر من را حلال کنند که لطمه هایی 

که می خورند به خاطر وجود من در این تیم است. 
وی ادامه داد: علی علیزاده که برایش آرزوی ســلامتی 
می کنم نماد غیرت دیگر بازیکنان بود که با آن شرایط برای 
ما بازی کرد البته او نماد تیم ماســت زیرا من مطمئنم اگر 
بازیکن دیگری نیز دچار آن مصدومیت ها می شد، باز هم با 
آن شرایط برای ما بازی می کرد. این نشان می دهد که تیم 
ما معرفت زیادی دارد. اشتباهات داوری تا محرومیت هایی 
که علیه ما صــورت می گیرد، مظلومیت تیم ما را نشــان 
می دهد. تــا می آییم خودمان را درســت کنیم، کمر ما را 
می شــکنند. در تاریخ فوتبال نبوده که چه در داخل و چه 
در خارج، یک تیم را اذیت کرده باشند. حرف هم می زنیم، 
می گویند اشتباه اســت. وقتی اشتباه تکرار می شود، یعنی 
تصمیم گرفته شــده و این اتفاقات پشت هم رخ داده است. 

بازیکنان من نماد معرفت شده اند.

ممکن است در دقیقه ۹۰ حضور تماشاگران در بازی پرسپولیس - استقلال منتفی شود

معمای حضور تماشاگران در داربی!

اشتباهات متوالی حامد لک، جام را از پرسپولیس می گیرد؟

نگرانی بزرگ یحیی درون قفس توری

امیر قلعه نویی: 

با من مشکل دارند نه تیم هایم

مدافع تیم ملی ایران در جام جهانی ۷۸ معتقد است اگر 
تدارک تیم ملی بــرای حضور در جام جهانی ۲۰۲۲ مانند 
جام های قبلی باشد، صعود به مرحله دوم این رقابت ها کار 

بسیار سختی است.
حســین کازرانی، مدافع تیم ملی فوتبال ایران در جام 
جهانی ۷۸ در گفت وگو با ایســنا درباره عملکرد شاگردان 
اســکوچیچ در راه صعود به جام جهانی ۲۰۲۲ قطر اظهار 
کرد: به نظرم اسکوچیچ نتیجه خوبی گرفته و نمی توان از 
او انتقاد کرد. تیم ملی ایران در این دوره لژیونرهای خوبی 
دارد. البته مشــکل است که به مرحله دوم صعود کند، اما 

بعید هم نیست.
او افزود: همه تیم ها قبل از جام جهانی ۱۰ تا ۱۵ بازی 
تدارکاتی انجام می دهند اما ایران این کار را نمی کند. حتی 

فلسطین هم نمی آید با تیم ملی بازی کند. آن وقت توقع 
نتیجه گیری در جام جهانــی دارند؟ به نظرم همین که در 
جام جهانی باشند و اسم ایران را مطرح کنند، اتفاق بزرگی 
است. تیم ملی بازیکنان خوبی دارد که می تواند تیمی عالی 

تشکیل دهند.
این پیشکســوت فوتبال ایــران در واکنش به برکناری 
عزیزی خادم از ریاســت فدراســیون فوتبال گفت: من از 
نزدیک خادم و خانواده اش را در اندیمشک می شناسم. این 

خانواده یکی از خانواده های پاک اندیمشک است.
 نمی دانم چرا او را از ریاست فدراسیون برداشتند. اگر بر 
فرض پولی برداشته و دزدی کرده، او را محاکمه می کردید. 
ضمن این که قبلی ها کــه بدتر از او بودند. چرا این ماجرا 

را سیاسی کردند؟

کازرانــی در ادامه اتفاقی عجیب در لیگ برتر را روایت 
کرد. او درباره این ماجرا توضیح داد: نمی خوام اســم ببرم 
ولی من رئیس فدراســیون در این مملکت می شناسم که 
به او اعتراض کردند که داور مســابقه پول گرفته اســت. 
حتی چکی که داور گرفته بود را به رئیس فدراسیون نشان 
دادند.  سرپرســت تیم برای من تعریف می کرد که رئیس 
فدراســیون به آن ها گفته بود که خیال شان راحت باشد و 
از او پرســیده بود که هفته بعد با چــه تیمی بازی دارند. 
همان شد که بازیکن شان در بازی بعدی، وقتی ۱۰ متر در 

آفساید بود، گل زد اما مردود اعلام نشد.
او ادامه داد: باید برای خــادم صبر می کردند تا کارش 
را بکند و ســپس درباره اش تصمیم گیری می کردند. خدا 
شــاهد است که این حرف ها را به خاطر همشهری بودن با 

خادم نمی زنم. ممکن است اشتباهاتی داشته که باید اجازه 
می دادند یک مدت در این پســت فعالیت می کرد تا راه و 

چاه دستش بیاید.
این پیشکسوت باشــگاه پاس در پایان درباره ماجرای 
ســربازی یزدانی و مردادمند که اخیرا رخ داد، بیان کرد: 
مگر آن هــا با مردم عادی فرق دارند؟ پاس هم اینطور بود 
که بازیکنان به این تیم می آمدند، سربازی شان را می رفتند 
و فوتبال هم بازی می کردنــد.  این ها هم باید به تیم های 
ارتشــی می رفتند. مملکت ما در کرونا خودکشی می کند، 
یک بازیکن را به من نشان بدهید که در این دوره کمک یا 

حمایتی از کادر پزشکی و جامعه کرده باشد.
وقتی برای بازیکنان فوتبال این مسائل مهم نیست، چرا 

ما باید غصه سرباز شدن آن ها را بخوریم؟

روایتی از یک تخلف عجیب در فدراسیون فوتبال

چرا مردم غصه سربازی بازیکنان را بخورند؟

رئیس فدراســیون کاراته گفت: بودجــه ورزش ایران از 
همان ابتدا متناســب با جایگاهش نیست و باید در این باره 
فکری اساســی صورت گیرد تا ورزشکاران و مربیان دغدغه 

مسائل ابتدایی خود را نداشته باشند.
سید حسن طباطبایی در گفتگو با ایسنا، درباره مباحث 
مطرح شــده در مجمع عمومی کمیته ملی المپیک، اظهار 
کرد: یکی از مباحث مهم در جلســه مجمع، تعیین تکلیف 
زمان برگزاری انتخابات کمیته ملی المپیک بود، بســیاری 
از افراد حاضر در جلســه نقطه نظرات خود را اعلام کردند، 
برخی معتقد بودند باید هر چه زودتر انتخابات برگزار شود 
و در مقابــل، برخی دیگر نیز معتقد بودند به دلیل در پیش 
بودن بازی های آسیایی و کشورهای اسلامی، بهتر است کار 
توسط همین مجموعه دنبال شود و انتخابات به بعد از این 
رقابت ها موکول شود. بر همین اساس نیز رای گیری انجام 
شد که در نهایت بیشتر اعضای مجمع با برگزاری انتخابات 
پــس از رویدادهای پیش رو و در مهر ســال آینده موافقت 

کردند. رئیس فدراســیون کاراته، افــزود: این اعتقاد نیز از 
ســوی برخی اعضا وجود داشت که برای دوره های دیگر نیز 
بهتر است انتخابات پس از بازی های آسیایی باشد و اینطور 
نباشــد که ۳ ماه مانده به این رویدادهــا انتخابات برگزار و 
برنامه ها دچار خلل شــود. وی با اشاره به اختلافات مطرح 
شــده در مجمع بر سر مســائل مالی، گفت: نکته مهم در 
اینباره این است که همه فدراسیون ها و از جمله فدراسیون 
کاراته با مشکلات و محدودیت های مالی مواجه هستند اما 
آن چیزی که باید مورد توجه قرار گیرد این است که بودجه 
ورزش از قدیم متناسب با جایگاه و نیازهای آن بسته نشده 
و با این نرخ ارز و مسافرت های خارجی که ورزشکاران باید 
اعزام شوند، این میزان بودجه واقعا پاسخگوی ورزش کشور 

نیست. طباطبایی تصریح کرد: ورزش پدیده ای تاثیرگذار و 
مهم در هر جامعه برای افزایش شور و نشاط اجتماعی است 
و باید با توجه به جایگاهی کــه دارد مورد توجه و حمایت 
قرار گیرد. لازم است فکری اساسی در اینباره صورت گیرد 
تا ورزشــکاران و مربیان ما دیگر دغدغه نیازهای اولیه خود 
را نداشته باشــند. وقتی ورزشکار ما که به مدال المپیک و 
جهانی می رسد، خود را در مقام مقایسه با ورزشکاران مدال 
آور کشورهای دیگر قرار می دهد، متوجه فاصله ها می شود و 
به این نتیجه می رسد که ورزشکاران دیگر کشورها، آرامش 

بیشتری از حیث امکانات و مسائل مالی دارند.
رئیس فدراســیون کاراته، در ادامه درباره انتقاد شــدید 
علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی از مشکلات مالی این 

فدراســیون و کمبود بودجه، گفت: بنــده با نظر آقای دبیر 
مبنی بر وجود مشــکلات مالی موافق و هم نظر هستم اما 
مخالف نحوه بیان و شــیوه مخاطب قرار دادن او هستم چرا 
که ما همگی در محیط ورزش فعالیت می کنیم و باید مسائل 
و مشکلات موجود را به شــکلی مطلوب بیان کنیم. من با 
دبیر بر ســر چالش های مالی فدراسیون ها موافقم اما درباره 
نحوه ابراز این مشکلات، اختلاف نظر دارم.  وی درباره دیگر 
انتقاد دبیر مبنی بر لزوم تغییر برخی از افراد حاضر در هیات 
اجرایی کمیته المپیک، گفت: در همه جای دنیا همین است. 
ما اگر بخواهیم افراد علی البدل هم جانشین کنیم، آن ها هم 
دیگر رئیس فدراســیون نیستند. اگر بخواهیم انتخابات هم 
بگذاریم، نمی شود که فقط انتخابات هیات اجرایی را برگزار 
کنیم. طباطبایی در پایان در پاســخ به این سوال که تعویق 
انتخابات کمیته المپیک تا مهر سال آینده را به نفع یا ضرر 
ورزش ایران می داند، گفت: بــه هر حال نظر غالب اعضای 

مجمع این بود و ما نیز به رای مجمع احترام می گذاریم.

رئیس فدراسیون کاراته:

بودجه ورزش متناسب با جایگاه آن نیست


